
Protokoll skolråd 20231130 
 

Närvarande 

 

Åk 7: Tony, Hanna, Kristina 

Åk 8: Joel, Jenny 

Åk 9: Miriam 

Skolpersonal: Ulrika, Erik, David 

 

Organisation 

 

• Josefin Edqvist svenskalärare är tjänstledig under vt 2024, Samuel vikarierar 

• Magnus Alm Ma/NO lärare är avstängd. Tillfällig lösning i att övriga lärare samt resurser hjälps 

åt. Denna lösning verkar fungera i nuläget. Rektorerna arbetar på en lösning och återkommer 

så fort de kan 

 

Ekonomi 

• Stora underskott i kommunens ekonomi 

• Det har redan gjort vissa besparingar i form av resurspersonal 

• Sparkrav är satta till 2024 om en budget helt i balans 

• Troligen innebär detta totalt lägre lärartäthet än i dagsläget 

 

Resultat 

• ”Om mig”-enkät är genomförd. Anlaysarbete pågår, vid en första anblick hade enkäten 

glädjande nog liknande siffror som tidigare år trots färre i personalen 

 

Trivsel och Trygghet 

• Multiarenan, bygget är äntligen igång efter viss försening 

• Tyvärr kommer inte bygget kunna slutföras helt förrän tjälen släppt då markunderlaget inte 

kan läggas innan dess 

 

Samverkan Skola och hem 

• Fortsatt används Schoolsoft för kommunikation med föräldrarna. Att man måste använda app 

beror på GDPR 



• Eleverna använder Google Classroom 

• Vårdnadshavare ska kunna få en veckosammanställning från Classroom med kvarvarande 

uppgifter osv. Ett erbjudande om att få denna ska ha skickats ut via mail till samtliga 

vårdnadshavare men alla verkar inte ha fått det. Om man inte fått inbjudan ska man kontakta 

sin mentor. 

• En guide för föräldrar om hur Classroom fungerar är på gång och kommer skickas ut 

 

Arbetsmiljö 

• Färre personal ute på rasterna 

• Då färre lärare ska göra mer finns risk för hög arbetsbelastning 

• Ovan pga. sparkraven som finns 

 

Övrigt 

• Det är många som nyttjar buss till och från skolan. I vintertid finns önskemål om en busskur 

vid skolans vändplan. Erik kollar upp 

• Efter att turerna till landsbygden gjorts om får fler elever åka med samma buss. Det gör att 

många får stå upp i bussen vilket inte känns trafiksäkert 

• I nuläget säger riktlinjerna att skolsjuksköterska inte får ta tempen på elever som befaras 

sjuka. Föräldrarna tycker detta är en dålig idé då det innebär att vissa kan skickas hem i 

onödan medan vissa blir kvar på skolan som borde åkt hem. 

Vid pennan Tony 


